
Beseroarekin arremana 
 

Gure bezero potentzial gehienak zaharrak direnez pentsatu genuen era oso          
egokia eta ona izango zela beraiengana joate gure makuluaren informazioa eta           
ezagutza jasan dezaten. Horregatik pentsatu genuen pertzona zaharrak egoten         
diren residentzietara joatea . 
 

Saiatuko ginateke nolabait residentzi hauetako enkargatuekin tratu batera        
iristen noiz behinka joateko gure makuluari buruz hitz egitera. Honelako arremak           
lortzen baditugu guretzat oso ona izango litzateke honekin bezero berri ugari lortuko            
genituelako eta makulu berriak edo hobekuntzak ateratzen baditugu merkatura         
bezeroak jakingo lukelako. 


